
 

 

 

Zápis z jednání Školské rady Základní školy 

Poniklá  

 

 

 
Jednání se konalo dne 20. 10. 2022 v budově ZŠ Poniklá od 16:00 do 17:15 hodin.  
 
Přítomní členové ŠR: Marcel Martin, Lenka Holubcová, Barbora Kulhavá, Lucie Zelinková, Jan Kubín 
 
Přítomni: Zdeněk Vinklář, ředitel školy; Tomáš Hájek, starosta obce 
 
 
1. Po uplynutí tříletého funkčního období se školská rada sešla poprvé v novém složení. V září 2022 

proběhly volby zástupců rodičů ve školské radě. Hlasovalo se pomocí elektronické aplikace Škola 
OnLine, zvoleny byly Barbora Kulhavá a Lucie Zelinková. Pedagogickým sborem na jednání ped. 
rady byli zvoleni noví zástupci pedagogů – Marcel Martin a Lenka Holubcová. Dva další členy 
jmenuje zřizovatel – členem školské rady za zřizovatele zůstává Jan Kubín, druhé místo zůstalo 
prozatím, vzhledem k nedávno proběhlým komunálním volbám, neobsazeno. Zřizovatel jmenuje 
svého druhého zástupce do školské rady co nejdříve.   

 
2. Předsedkyní školské rady pro další funkční období byla zvolena Barbora Kulhavá.  

 
3. Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy 2021/2022.  

 
4. Úkoly vzešlé z minulých jednání ŠR – vývoj a stav  

4.1. Půdní prostory a jejich možná rekonstrukce: Stále platí, že se zřizovatel pokusí 

zrekonstruovat půdní prostory v rámci projektu IROP, již bylo konzultováno s architektkou a 

existuje základní idea. Bude se dál řešit.  

4.2. Venkovní učebna: Prozatím beze změny, stále je v plánu zřizovatel plánuje oslovit studenty 

architektury nebo vysoké školy stavební a uspořádat malou architektonickou soutěž.  

4.3. Opravy školních prostor: o prázdninách byl upraven prostor před dílnou, probíhá přeměna 

dílen na kmenovou učebnu; do ředitelny byl pořízen nový nábytek. Vybavení či rekonstrukce 

kabinetů se bude řešit v roce 2023.  

4.4. Družina 2022/2023 + kroužky: Zvýšila se nabídka volnočasových kroužků – kromě aktivit 

zajišťovaných školou jsou nabízeny i komerční placené kroužky. Ředitel školy před koncem 

roku rozeslal rodičům dotazník s nabídkou. Otevřeny byly tyto kroužky: vaření, bojové sporty 

a sebeobrana, vědecký kroužek a práce se dřevem.   

4.5. Plán vzdělávání pedagogů: Ředitel školy aktualizuje plán vzdělávání pedagogů. 



4.6. Archiv fotek/digitalizace historických fotek v rámci výukového projektu (informatika): Výzva 

ve zpravodaji na dodání fotek od občanů s tematikou školy neměla žádný ohlas – B. Kulhavá 

výzvu zopakuje. Zvážit oslovit bývalé pedagogy před společným setkáním, příp. přes žáky 

oslovit rodiče/prarodiče.  

4.7. Den otevřených dveří – ve školním roce 2022/2023 proběhne formou návštěv tříd 

z partnerských škol. Náplň je v kompetenci školy (prohlídka učeben, soutěže apod.). Rodiče 

dětí se do školy budou moci podívat individuálně, po dohodě s ředitelem školy.  

4.8. Dokumenty na webu školy (švp, rozvrhy kroužků): ŠVP se bude měnit v roce 2023, dá se na 

web už aktualizovaný. Rozvrh kroužků s kontakty na jejich vedoucí je zveřejněn na webu. Je 

zveřejněn i seznam pedagogů a jejich předmětů, vč. e-mailových adres 

4.9. Provoz školy ve šk. r. 2022/2023: do 1. třídy nastoupilo 12 dětí, po začátku školního roku 

přibylo ještě 1 dítě. Rozpočet školy bude připraven v prosinci 2022, při financování školy 

budou muset být zohledněny rostoucí ceny energií. Odměňování pedagogů je kompetencí 

ředitele školy, včetně případného zohlednění nákladů na dojíždění do zaměstnání. 

4.10. Zapojení žáků z Ukrajiny: V září měla škola 12 žáků z Ukrajiny, kteří se postupně 

zapojují do výuky. Byl pro ně otevřen kurz češtiny. Pedagogové se snaží, aby děti neztratily 

spojení s ukrajinskými školami (online kurzy odpoledne). Od nadace PPF získala škola zdarma 

učebnice češtiny pro cizince, které jsou zejména na 2. stupni hojně využívány.  

4.11. Internetové připojení ve škole: Do horní Poniklé je dovedena nové kabelové připojení 

– ředitel školy osloví poskytovatele a získá nabídky.  

4.12. Kulturních akce ve škole/výlety: Během září proběhly první výlety a kulturní akce, 

škola v tom bude pokračovat.   

5. Diskuse 

5.1. Školská rada se zabývala stížností jednoho z rodičů na nedostatečnou komunikaci ze strany 

školy.  

5.2. Aplikace Škola OnLine: I přes přísliby provozovatele aplikace stále nefungují v mobilní verzi 

notifikace. Učitelé byli požádáni, aby ke zprávám psali, kterého ročníku se týkají.  

5.3. Podezřelá osoba v okolí školy: Mezi dětmi se rozšířila zpráva, že se v okolí školy pohybuje 

osoba, která dětem něco rozdává, či za nimi jezdí autem. Ředitel prověří kamerové záznamy 

a pedagogové upozorní děti, jak se v takových případech mají chovat. Škola bude nadále 

situaci pozorně sledovat. 

Termín dalšího jednání bude stanoven emailovou formou, předpoklad je leden nebo únor 2023.   
 
 
Zapsala: B. Kulhavá, 28.10.2022 


